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Referat af bestyrelsesmøde i G/F Skovly 
Dato: 24. marts 

Deltagere: Christian Kaas Oldenburg, Rasmus Øhrstrøm, Patrick Pedersen, Jon Schøpzinsky, Ulrik 

Haagen Panton, Teit Førster Varming (suppleant) 

Fraværende: Ingen 

Referent: Ulrik 

 

Dagsorden Referat Aktioner 

1) Konstituering af 

bestyrelse 

Bestyrelsen havde en samtale om fordelene og 

ulemperne ved forskellige konstitueringer og 

var enige om, at formanden ikke løfter alene, 

men at vi bestyrelsen løfter i flok (og også 

gerne med hænder uden for bestyrelsen). 

Følgende blev herefter udpeget til de poster, 

som er foreskrevet i vedtægterne.  

Formand: Jon 

Kasserer: Ulrik 

Sekretær: Christian 

 

2) Valgperiode for ny 

bestyrelse 

På valg i 2025 

Menige bestyrelsesmedlemmer: Patrick (efter 2 

år), Rasmus (efter 1 år) 

Suppleant: Teit 

 

På valg i 2026 

Menige bestyrelsesmedlemmer: Jon, Christian, 

Ulrik (alle efter 2 år) 

Ulrik giver Lene Stener, 

som var referent på 

ordinær 

generalforsamling 

2024, besked, så det 

kan indskrives i 

mødereferatet. 

3) Arbejdsgrupper Den nye bestyrelse gennemgik de opgaver, som 

foreligger: Trailere, hjemmeside (inkl. e-mail og 

IT-system), nye vedtægter, lokalplan og 

regulering, svømmehal, velkomstfolder til 

tilflyttere og revision. 

Rasmus tager fat i 

Niels Peter Kjeldsen 

mht. trailervedligehold. 
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Ift. svømmehal kunne Patrick fortælle, at den 

tidligere skoleleder på Skovlyskolen, Karin 

Grüttner, har nævnt, at grundejerforeningerne i 

området kan influere beslutningsprocessen om 

renovering af skolens svømmehal. 

 

Følgende arbejdsudvalg blev nedsat 

(ansvarshavende er understreget). Bestyrelsen 

ønsker at inddrage øvrige beboere og 

medlemmer i arbejdsgrupperne og tager gerne 

imod hjælpende hænder. 

• Trailervedligehold: Rasmus, Christian 

• Hjemmeside: Patrick, Jon 

• Vedtægter: Ulrik, Rasmus 

• Lokalplan: Ulrik, Teit, Christian 

• Svømmehal: Patrick, Christian 

• Velkomstfolder: Christian, Ulrik 

• Revision: Jon, Ulrik 

 

Jon fortalte, at han oplever stor samarbejdsvilje 

fra den tidligere kasserer, Henrik Støtt, i 

forbindelse med overdragelse af foreningens 

økonomi og daglige administration. Bestyrelsen 

vil gerne udtrykke stor taknemmelighed til 

Henrik for dette. 

Jon tager fat i tidligere 

kasserer Henrik Støtt 

om kontakt til 

foreningens revisor, 

Max Frederiksen, og for 

at høre, om Henrik vil 

bidrage til 

udarbejdelsen af nye 

vedtægter. 

 

Jon undersøger 

muligheden for 

Microsoft Office 365-

licenser til bestyrelsen. 

 

Ulrik tager fat i 

Rudersdal Kommune 

med henblik på et 

samarbejdsmøde 

mellem kommunen og 

den nye bestyrelse, 

herunder forventninger 

til samarbejde om 

lokalplan og regulering, 

separatkloakering og 

svømmehal. 

 

Patrick tager fat i den 

nye skoleleder, Søren 

Wadt, om renovering af 

svømmehal. 



 
Referat af bestyrelsesmøde i G/F Skovly d. 24. marts 2024 

 
Side 3 ud af 3 

 

4) Gave til afgående 

bestyrelsesmedlemmer 

Bestyrelsen var enige om at fortsætte 

traditionen om, at man indkøber gaver til 

afgående bestyrelsesmedlemmer som tak for 

indsatsen. 

Patrick indkøber 

rødvin til den afgående 

bestyrelse. 

5) Næste møde Næste bestyrelsesmøde finder sted d. 6. maj 

2024 kl. 20.00 hos Ulrik. Blandt emnerne vil 

være etablering af et årshjul for bestyrelsen og 

foreningen, ligesom bestyrelsen vil planlægge 

processen og inddragelse af beboerne og 

medlemmerne ift. nye vedtægter og en 

fremtidssikret regulering af området. 

Derudover vil bestyrelsen gennemgå 

foreningens økonomi og drøfte trailerdriften 

(inkl. om dagsudlån bør være en mulighed, og 

om der skal indkøbes yderligere en trailer). 

Ulrik tager fat i 

Skovlyskolens sekretær, 

Pernille Ridder Olsen, 

for at høre om 

mulighederne for at 

låne skolens lokaler i 

weekender. 

 


